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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 04. oktober 2018, kl. 17.30-19.30 afd. Søndersø  

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Max B. Jensen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Elever – Victor, Magnus  

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Dennis, Victor, Lisbeth K., Lisbet 

Uden afbud: 

ORDSTYRER: Mikkel 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Mikkel Brunse, Lisbeth K. 
  

 

Dagsorden: Referat: Bilag: 

12- 

Godkendelse af referat fra 27/08 

Referatet blev godkendt. Vigtigt, at der samles 

op på aftalerne fra sidste møde. 

 

Orienteringspunkter:   

13- 

Elevrådet 

Elevrådet arbejder med emner og temaer. 

Bod: Priser og indhold. 

Toiletter: Der er stadig ønske om overdækning. 

Et toilet pr. klasse ville være ideelt. 

Udendørsfacilliter: Opstregninger i skolegårde-

ne, pannabane, låge op bag hjemkundskab, 

Pedellerne indkaldes i forsøget på at få indfriet 

nogle af ønskerne. 

En tilbagemelding efter jul vil være oplagt. 

Godkendelse af bogmaterialer med på møde i 

foråret. 

 

14- 

Status på skolens økonomi 

Budgettet ser ud til at følge planen. Samlet set 

rammer vi omkring 200.000 kr. i overskud. Med 

andre ord bruges der af sidste års overskud. 

 

 

15- 

Dialogsamtale om kvalitetsrapport med Git-

te Høj 

Lisbeth og Maria deltog fra bestyrelsen sammen 

med ledelsen. 

Fravær, læseprøver, karakterer og antal eksklu-

derede elever var primære emner. 

Indskolingen: Kønsspecifik undervisning, læs-

ning. 

Mellemtrin: Ordensregler, traditioner, læsning 

og samtaler med eleverne. 

Udskoling: Elevsamtaler, ”Triv-nu”, ordensreg-

ler. 

Forældreperspektivet var også inddraget. 

Næste år inviteres personalet med – er vi blevet 

lovet. 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

16- 

Princip: Brug af sociale medier 

Der har været et ønske om at sætte emnet på 

dagordenen, især med henblik på brug af mobi-

 

X 
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letelefoner. Snak om nuværende regler og aftaler 

og efterfølgende snak om holdninger. Fordele og 

ulemper sammenkædet med dannelse som en 

opgave for skolen blev også vendt. Emnet tages 

på til næste møde. 

17- 

Principper for skole- hjemsamarbejdet. 

Gennemgang af bilag og nedsættelse af ud-

valg.  

Jan orienterede om baggrunden for emnet, hvor-

efter input til oplægget blev modtaget. Der ned-

sættes et udvalg, der kommer med et oplæg til 

det videre arbejde i skolebestyrelsen. På samme 

måde er det vigtigt, at skolens Med-udvalg bliver 

inddraget.  

Max, Jørgen, Dennis/Karin og Jan udgør ar-

bejdsgruppen. 

 

X 

18- 

Test i folkeskolen  

Der er udarbejdet et notat, der beskriver skolens 

brug af test i forbindelse med og i sammenhæng 

med evaluering. Brugen af notatet blev drøftet, 

da der var lidt usikkerhed om indholdets bud-

skab. Notatet skal opleves som skolens politik, og 

bruges i forhold til personalet. Til forældrene 

skal der udarbejdes en mini-udgave, hvis det 

skal offentliggøres. 

 

X 

19- 

Kostpolitik og hygge 

På foranledning af en forælder er bestyrelsen 

blevet bedt om at forholde sig til brug af slik, mv. 

i skoledagen. Derfor blev skolens mad og kost-

politik inddraget. Politikken er blevet overholdt i 

forhold til et konkret arrangement. 

 

20- 

Det kommunale budget 2019 

Jan orienterede om det kommunale budget for 

2019. 

0,5 % generel effektivisering. Straksintegrati-

onsbeløbet bliver beskåret. En konsulent bliver 

nedlagt. Nedlæggelse af modtageklassen. Uhen-

sigtsmæssige klassedannelser vil der blive set på. 

Politisk er der enighed om, at pengene i højere 

grad skal følge eleverne, hvilket skolebestyrelsen 

vil følge nøje, da det bliver mere og mere tyde-

ligt, at Søndersøskolen nok er den skole, der er 

mest udfordret økonomisk, da økonomien pr. 

elev, er væsentlig mindre end på andre skoler. 

 

21-  

Evt. 

 

 

 

• Første-suppleanten indkaldes til næste møde. 

• Når der arrangeres særlige eksterne tiltag, 

er det vigtigt, at der også er væsentlig ind-

hold for de elever, der ikke deltager.  

• På forældremøderne blev der talt om vinter-

tøj, men der mangler tilsyneladende garde-

robeplads. Køleskabe placeret op ad toiletter 

er ikke hensigtsmæssigt. Film i forbindelse 

med spisepausen kan tages med i udvalget 

om skole-hjemsamarbejde. 

• Der er taget kontakt til Teknik og Miljø i 

forbindelse med trafikforholdene, hvilket har 

afstedkommet et oplæg.  Begge oplæg ses der 

positivt på, da trafikken kan afvikles bedre. 
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Næste skolebestyrelsesmøde: 20-11 2018 kl. 17.30 – 19.30 

• Mobiltelefoner 


